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NĚMECKO: Německý ministr zdravotnictví se rozčílil a byl nedůtklivý v reakci na
nepohodlnou otázku žurnalisty.

Rozčilený německý ministr zdravotnictví Oliver Ewald nachytaný žurnalistou bez možnosti úniku
otázkou, jaká je věda za lockdowny. Obrázek převzatý z Phoenix.

Je hezké vidět žurnalistu opravdu dělat svoji práci. Nezávislý žurnalista Boris Reitschuster si vede
velice dobře. V současnosti německá vláda hledá, jak uvalit ještě přísnější lockdownová opatření.
Svoboda byla v Evropě naneurčito suspendována.

 

Ani jedna studie

Reitschuster se 9. dubna na tiskové konferenci zeptal mluvčího německého spolkového ministerstva
zdravotnictví Olivera Ewalda, zda může citovat alespoň jednu studii poukazující, že lockdowny
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fungují jako zpomalení pandemie, viz video na twitterovém odkazu (v Němčině), rozhovor je níže
přeložen.

Reitschuster:

„Otázka panu Ewaldovi: Pane Ewalde, žurnalista ve WZ ve zprávě napsal, že německá vláda nemá
žádný důkaz o účinnosti lockdownů. Mou otázkou proto je: Jaké tedy máte vědecké studie? Děkuji
vám.“

Mluvčí Ewald se pokouší před touto dotěrnou otázkou uhýbat:

„Pane Reitschustere, víte, že podle základního pravidla nehodnotíme komentáře žurnalistů, a tak se
toho tady budu držet.“

Reitschuster odmítl toto uhýbání před otázkou přijmout:

„To je nedorozumění, pane Ewalde, pouze jsem vznesl citaci a pak jsem hledal, jak to s tou otázkou
je. Ta otázka nemá nic společného s tou citací. S potěšením opakuji otázku ještě jednou; jaká
vědecká studie…“

Než to Reitschuster mohl doříci, tak jej zřetelně rozčilený Ewald přerušil:

„Když tu přečtete jednu větu z toho komentáře a požadujete hodnocení, aniž byste tak řečeno
poskytl další kontext či podklad, tak vám k tomu nemohu nic říci.“

Reitschuster to odmítl nechat být a tlačil na odpověď na jednoduchou otázku:

„Tak úplně bez té věty, už potřetí, jakou vědeckou studii k tomu německá vláda má? Děkuji vám.“

Všichni víme, že neexistuje žádná studie podporující lockdowny a tak, když byl mluvčí Ewald
nachytán, na několik sekund prostě oněměl natolik, že byste slyšeli spadnout špendlík. Ewald, který
teď vypadal, jako kdyby měl vybuchnout vzteky, odpověděl:

„Už jsem to řekl a musí říci, na to říci, že!“

Reitschuster:

„Takže absolutně nic.“

A na tomto německá vláda a mnoho dalších zemí světa své lockdowny zakládá. Na ničem.

„Poslouchejte vědu,“ říkají nám. Bohužel, když dojde na lockdowny COVID-19, tak tu žádná věda
není.

 

Německá televizní propaganda

V dalším běhu událostí ohromný německý se veřejný vysílač ARD spolčil s vládou a obojí včera
rozběhli šíření strachu mezi lidmi. Aby tomu napomohli, tak ARD předělala barevné schéma
7denního výskytu do hrozivější grafiky. Tady to je:



 

7denní barevný kód pro grafiku výskytu Korony německé televize ARD. 17. března nalevo a ta nová
z 9. dubna napravo.

Teď je 7denní výskyt na úrovni 50 krvavě rudý. No, proč se ostýchat strašit lidi? Pusťme se pořádně
do plnocenného alarmismu!

Zrovna tak, jako u klimatického alarmismu, kdy teď je 0,5°C oteplení doruda horké.
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